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Následovala obecná rozprava:
Dr. Weiser: Tuberizace z prýtu není specifická jen pro bramobory.
Zajímalo by mě, jaká část z popsaných mechanismů tuberizace je
obecná pro rostliny, a jaká je specifická pro brambor (resp. pro daný
genotyp).
Dr. Fischer: komentář - víc hovořit z patra, méně číst z prezentace.
Jaký nejvýznamnější efekt považujete za pravděpodobný po zásahu
do auxinové signalizace? Co se ví o roli auxinu v udržování
vodorovného růstu stolonu?
Dr. Fendrych: Prezentovala jste obrázky, kdy se dělala vizualizace
auxinu pomocí nějakého markeru. Jak by vypadalo, kdyby byl záměr
se podívat na koncentraci auxinu přímo v buňce, jaké jsou možnosti
vizualizace?
Dr. Fischer: Můžete nám něco říci o reorganizaci mikrotubulů
auxinem? Víte o tom nějaké detaily? Jak se zjistilo, že je role
zásadní, jak tvrdíte, je nějaký přímý doklad?
Dr. Weiser: Píšete, že tuberizace probíhá velmi fixně, co se týče
vzdálenosti od špičky, souvisí to pevně například s počtem pupenů /
nodů?
Dr. Fischer: Předpokládá se, že je nějak fixně dán nod, kde začíná
tuberizace?
Dr. Hála: Jak moc auxinová signalizace koreluje s rolí sacharidů v
průběhu tuberizace? Zmiňovala jste velký význam fotoperiody pro
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tuberizaci - jak brambor rozezná délku dne? Ukazovala jste expresní
vzorce ABC transportérů a uzavřela, že díky nízkým experesím
nejspíš nemají větší význam. Proč to nemusí být pravda?

Při stanovení klasifikace komise hlasovala (4 hlasy pro velmi dobře,
2 hlasy pro dobře), hlasováním tedy klasifikovala stupněm velmi
dobře (2).
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